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PROTOKÓŁ Nr 8/2015 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży 

odbytego w dniu  12 października 2015 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 
 

________________________________________________________ 

 
 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 
 

1. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie 

wakacji (posiedzenie w OSiR). 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za – 4 i przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1 
 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w okresie 

wakacji. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła szczegółowo sprawozdanie z działalności Ośrodka Sportu                               

i Rekreacji w okresie wakacji, które stanowi -  załącznik nr 3  do protokołu.  

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym zaproponować, aby na jedno z posiedzeń Komisji, gdzie będzie 

omawiany kalendarz imprez sportowych zaprosić przewodniczących Zarządów 

Osiedli, aby mogli włączyć się do organizacji imprez na swoim osiedlu.  

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Ciężko jest pracować w okresie letnim, większość dzieci i młodzieży wyjeżdża. 

Ta młodzież, która pozostaje w mieście może korzystać z koszy do gry, które są 

w tym okresie wystawiane, żeby zachęcić do uprawiania sportu. Zakupiliśmy 

również łuki, możemy zorganizować ligę strzelania z łuku.  
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Z imprez, które są już od kilku lat, na pewno na razie pozostanie, to 

ogólnopolska akcja BiegamBoLubię. 

 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Bardzo dobrze, że ta młodzież, która pozostaje w mieście ma możliwość 

wypełnienia wolnego czasu przez sport. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Jak wygląda sytuacja, jeśli chodzi o ilość uczestników w tej ogólnopolskiej akcji 

BiegamBoLubię? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Niestety spada liczba uczestników. 

 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Można by zachęcić młodzież ze szkół. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

To będzie gorzej, ponieważ w czasie wakacji letnich szkoły są nieczynne. 

Można by zachęcić przewodniczących zarządów osiedli do działania w kierunku 

sportu. Mogę powiedzieć ze swej strony, że OSiR działa bez przerwy nie 

zależnie, czy jest to lato, czy zima. Jesteśmy organizatorem różnego rodzaju 

festynów. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przyznaję, że oferta OSiR jest bardzo duża.  

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor OSiR: 

Bywa też tak, że jeżeli organizowana jest jakaś impreza, na której dwa razy  

z rzędu nie ma frekwencji, to zostaje ona wykreślona, a w to miejsce 

organizujemy coś innego. 

Nasze obiekty są dobrze utrzymane, dostępne dla dzieci i młodzieży nie tylko  

w czasie wakacji i ferii zimowych.  

 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Na Osiedlu Piastowskim powstało boisko ogólnodostępne, muszę powiedzieć, 

że bez przerwy jest zajęte w tym dobrym znaczeniu.   

 

Patryk Kaźmierski – członek Komisji: 

Proponuję umieścić taki temat w planie pracy Komisji na przyszły rok. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 
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Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału?  

 

Głosowanie:  za – 3, przeciw – 0, wtrz. się – 0.  

 

Materiał został przyjęty przez Komisję.  

 

Ad. 2 i 3 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji i sprawy bieżące. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W tych punktach żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Posiedzenie trwało od godz. 10
00

, a zakończyło się o godz. 10
45

. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


